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Svar på spørsmål knytt til vegdekke på Fv. 402 og Fv. 404

I møteboka frå samferdselsutvalet sitt møte 10. mars 2016 er det teke inn fylgjande oversending frå
representanten Astrid Byrknes (A).

«Eg ynskjer å få ein vurdering av desse tilstandane som Elisabeth Mehl Winge tek opp i denne 

mailen under.

Vegen er fylkesveg 402 meiner eg, Seim - Feste. Då desse utbetringane ikkje er på lista over 

Punktutbetring så ber eg likevel om at dette vert vurdert med andre midlar. Eg veit at strekninga er 

dårleg, men at det er så gale som denne mora beskriv det visste eg ikkje.

Ho viser også til skoleskyssen og bussmateriellet som ikkje passar inn.»

Vedlagt er brev frå Statens vegvesen med svar på oversendinga.

Fylkesrådmannen har ingen ytterlegare kommentarar til saka.


